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W poniedziałek, 30 maja w Wiśle Malince na placu budowy skoczni narciarskiej odbyło się wyjazdowe posiedzenie
Rady Miasta. W sesji tej, oprócz burmistrza Jana Poloczka i radnych z naszego miasta, wzięli udział m.in.: Senator
RP - Władysław Bułka, posłowie RP: Jan Szwarc, Jan Sztwiertnia, Antoni Kobielusz; wiceprezes PZN – Andrzej
Wąsowicz, dyrektor PZN – Apoloniusz Tajner, Adam Małysz, przedstawiciele Hydrobudowy Śląsk – głównego
wykonawcy oraz przedstawiciele KS Wisła Ustronianka z grupą młodych zawodników.
Celem spotkania było zapoznanie się z postępem prac na tej najważniejszej dla naszego rejonu inwestycji. Kierownik
budowy – inż. Jerzy Hammer zapewnił, że mimo pewnych problemów wynikłych podczas realizacji projektu
budowie nie grożą żadne opóźnienia, i prawdopodobnie jeszcze w tym roku na skoczni zostaną pierwsze próbne
skoki. 

Uczestniczący w sesji goście pogratulowali samorządowcom ogromnego zaangażowania w sprawę odbudowy tego
tak ważnego w naszym mieście obiektu sportowego.
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